
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2013–11–05

Protokoll styrelsemöte S24 2013–11–05

Närvaro: Philip Holgersson Ordförande
Sofia Siljeholm Propagandamästare tillika Sekreterare
Fredrik Åkerberg Källarmästare
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Martin Gunnarsson Programmästare, fr.o.m. §7
Carl Nilsson Nyman Cafémästare, fr.o.m. §10
Alexander Magnusson Sexmästare
Per Ahlbom Skattmästare
Adam Wigren Näringslivsansvarig
Björn Hansson Kårordförande TLTH
Josefin Karlsson
Lars Gustafson

§1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan
12:07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Lars Gustafson

• Josefin Karlsson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll S22 2013 samt S23 2013.

§6 Information från
kåren

Björn påminde om att man fortfarande kan kandidera och nomi-
nera till fullmäktige samt heltidarposter. Dessutom söker studi-
erådet på kåren folk.
Vidare berättade han att det är fullmäktigemöte ikväll, Sångar-
strid på torsdag och Arkad i nästa vecka.

§7 Information från PLD
&& PLC

Alexander T. informerade att de kommer informera om UKÄs
utvärdering ikväll, SI-övningar kommer hållas i läsperiod 3 och
att det kommer hållas en studietekniksföreläsning i början av
nästa termin .

Josefin fyllde i att PLC även jobbar på att fixa fler specialisering-
ar till InfoCom-programmet.

Martin Gunnarsson kom in i lokalen.
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§8 Beslutsuppföljning Policydokument

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S25.

Facebook

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S25.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Philip H. Policydokument S10 2009 S25 2013
Sofia S. Mästerimärken S06 2012 S25 2013

Sofia S. och Philip H. Facebook S03 2013 S25 2013
Fredrik Å. Darttavla S17 2013 S26 2013

Fredrik Å. och Martin G. Hockeyspel S24 2013 S26 2013

§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor eller kommentarer rörande utskottsrapporter-
na.

§10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

Vidare ålade mötet Per att fram till budgetmötet kolla upp hur
mycket pengar vi har att lägga på projekt.

Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

§11 Val av funktionärer Näringsliv
Funktionär inom Industrimästeriet Kasper Tall (kurs07kta)
Funktionär inom Industrimästeriet Olof Harrysson (dat13oha)
Funktionär inom Industrimästeriet Mikael Gråborg (dic11mgr)

Propagandamästeriet
Flicka på Teknis Sofia Siljeholm (dat11ssi)
Flicka på Teknis Alexander Pieta Thefanous (zba08ath)

§12 Hockeyspel Fredrik meddelade att han skulle vilja skänka bort majoriteten
av hockeyspelen till andra styrelser då de för tillfället tar upp
plats i diverse förråd samt inte används.

Martin svarade att han skulle vilja ha kvar dem då han plane-
rar dra igång DIMMA igen.

Philip ansåg att de tar för mycket plats och att vi inte behöver
ha alla 22 hockeyspel till DIMMA. Istället ansåg han att man väl-
jer ut 10 stycken som vi behåller och resten plockar vi reservdelar
från innan de slängs.
Vidare yrkade han på på att mötet ålägger Fredrik och Martin att
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ordna med detta.

Mötet beslöt att godkänna yrkandet.
Mötet beslöt att lägga till punkten på Beslutsuppföljningen.
Mötet beslöt att det ska rapporteras på S26.

§13 InfoCom-färg Philip hänvisade till ett mejl från Kristoffer Leo där han påpeka-
de att olika färger används på olika ställen.
Vidare undrade han om vi vill ha 0x8d67ac eller 0x824B77 som
InfoCom-lila.

Josefin ansåg att de både är rätt lika A-sektionens lila.

Philip informerade att 0x8d67ac är den som används på loggan
samt att av de två så är den minst lik A-sektionens lila. 0x824B77
står i den grafisk profilen men används inte för tillfället.
Vidare yrkade han att vi tar upp punkten på mötet på måndag
och skriver en proposition av det till HTM2.

Mötet beslöt att godkänna yrkandet.

§14 Gamla trumsetet Fredrik sade att han vill slänga det gamla trumsetet och undrade
om detta var okej med mötet.

Martin ansåg att man borde behålla virveltrumman samt high-
hats’arna.

Mötet beslöt att virveltrumman samt highhats’arna ska sparas
och att Fredrik får slänga resten.

§15 Onödiga saker i
fulförrådet

Fredrik ville ha rättigheter att slänga saker i fulförrådet som inte
används.

Philip bad om exempel på saker som han skulle vilja slänga.

Fredrik svarade repstumpar och järnrör.

Josefin föreslog att man låter Fredrik slänga saker som kostar
mindre än 500 SEK.

Lars ansåg att han bör prata med folk innan han börjar slänga
saker. Så att han är helt säker på att han inte slänger t.ex. Teknik-
fokus grejer.

Mötet beslöt att låta Fredrik bestämma vad i fulförrådet som ska
slängas samt att vid osäkerhet så skall han prata med styrelsen.
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§16 Gamla Parywagoon Fredrik ville slänga gamla Partywagoon och bad mötet om tillå-
telse.

Philip inflikade att batteriet är kasst och likaså högtalarna.

Lars svarade att han vill ha den och sätta i utskott.

Mötet beslöt att ge Lars gamla Partywagoon samt ålägga honom
att se till så att den inte hamnar i sektionens lokaler(förutom ut-
skott) eller förråd igen.

§17 Övrigt • Per påpekade att det är en massa bråte utanför fläktrummet
och undrade när detta skulle tas omhand om.
Carl svarade att det kommer en container nästa vecka samt
att vissa av grejerna vill folk i huset ha.

• Alexander T. bad om spons till SRD, på en summa av 3300
SEK, för att köpa frigolitskyltar som ska användas för att
propagera för CEQ och SRD. Planen är att de ska stå/sättas
på väggen på olika platser i huset och eventuellt på utsidan
av huset.
Philip bad Alexander T. att prata med Cedervall innan sty-
relsen tar ett beslut.
Lars inflikade att han bör prata med PH också.

• Philip informerade att sångarstridsförmännen har råkat tryc-
ka upp affischer som kostade mycket mer än de först trott.
Så nu ber de om finansiell hjälp.
Per berättade att PH har rivit den fakturan.
Mötet beslöt att fixa smörj till PH.

• Philip påpekade att det inte är julpyntat i iDét än samt att
en del på sektionen vill ha upp pyntet innan december bör-
jar. Vidare ansåg han att det vore trevligt om styrelsen är
med och pyntar, förslagsvis måndagen innan HTM2. Mötet
beslöt att det i år får julpyntas fr.o.m. 18e november.

• Alexander T. undrade hur det gick med att hitta tackfestlo-
kal.
Philip svarade att han letar vidare. Vidare informerade han
att om han inte hittar något så kommer det att vara i iDét
på kvällen.

§18 Meddelanden • Adam meddelade att det är företagspub den 5e december.

§19 OFMA Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan
13:01.
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Mötessekreterare

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Philip Holgersson
Ordförande

5 (9)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
UTSKOTTSRAPPORTER

6 november 2013

OrdfÃűrande

Har varit pÃě OK-mÃűte. VKOs Erik Molin informerade om att han Ãd’r i gÃěng med att
sÃd’tta samman ett kollegie fÃűr studerandeskyddsombuden och deras funktion. Vi pratade
Ãd’ven om hur man gÃűr ifall man vill vakantsÃd’tta en post som har kandidater, samt disku-
terade en del om UKÃĎs utvÃd’rdering. KÃěrordfÃűrande tryckte pÃě att de vill att fler ska
nominera till fullmÃd’ktige och han informerade om att det snart Ãd’r sÃěngarstriden. Han
sÃűkte Ãd’ven folk som vill sitta med i SRkÃěr.

Jag har i Ãűvrigt fÃűrsÃűkt hitta lokal till sektionstackfest.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
SektionsordfÃűrande

SRD

Varit pÃě PLD- och PLC-mÃűte Varit pÃě infomÃűte hos kÃěren, rÃűrande UKÃĎs utvÃd’r-
dering Mailat ut fÃűrfrÃěgan om kursombud till samtliga kursansvariga Mailat ut pÃěmin-
nelse till kursombud, infÃűr utvÃd’rderingsmÃűte HÃěllit i SRD nummer 4 och SRD num-
mer 5 Mailat till fysikinstitutionen rÃűrande Ãd’ndring i fysikkurs Mailat Karim Andersson
pÃě kansliet rÃűrande info & tips rÃűrande CEQ-utvÃd’rderingar Skaffat nya funktionÃd’rer
PÃěmint folk att fylla i CEQ-enkÃd’ter Skrivit massa med minnesanteckningar och verksam-
hetsberÃd’ttelse frÃěn mÃűtet respektive fÃűr oktober.

Detaljer –> se SRD-protokoll

kan tillÃd’gga att jag varit pÃě UNX- och SRX-mÃűte

Jag har Ãd’ven skrivit/jobbat med introscenen till styrelsefilmen!

Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous
SRD-ordfÃűrande
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PropagandamÃd’stare, tillika Sekreterare

Fortsatt dagliga arbetet

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
PropagandamÃd’stare, tillika Sekreterare

SkattmÃd’steriet

Fortsatt dagligt arbete

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
SkattmÃd’stare

CafÃl’mÃd’steriet

Haft cafÃl’ phest, funktionÃd’rer tyckte det var kul sen sÃě stÃd’dade Ãd’ven cafÃl’et Ãd’ven
hela iDÃl’t och delvis kÃűket. Det har Ãd’ven bestÃd’llts trÃűjor och bestÃd’mts nya cafÃl’
scheman fÃűr lp2. Slutligen sÃě hade cafÃl’et fÃűr fÃűrsta gÃěngen pÃě lÃd’nge Ãűppet
hela tentaveckan med bÃěde mat och godsaker

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
CafÃl’mÃd’stare
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NÃd’ringslivsutskottet

NÃd’ringsliv har kontaktat fÃűretag och plannerat intern utbildning samt teambuilding som
kommer nu i helgen samt nÃd’sta helg.

Kostnaden fÃűr hela Teknikfokus projektgrupp att ta sig fram och tillbaka frÃěn DatE-IT ham-
nade pÃě 3500kr. Jag ser det som mycket positivt att alla kan Ãěka dÃě den vanligaste moti-
vationskraften idag kommer frÃěn att lÃd’ra sig mer, och inte att fÃě betalt. Jag hoppas att fler
utskott fÃűrsÃűker fÃě in utbildning eller inspirerande events fÃűr sig sjÃd’lva. T.ex. borde
nÃd’sta sexmÃd’stare med sina chefer fÃě Ãěka pÃě en rolig kurs i matlagning (det har det
vÃd’ll pratats om fÃűrut?). Det finns massor med saker man kan gÃűra fÃűr att lÃd’ra sig mer
inom utskottet, lÃět fantasin flÃűda!

Mentorsprogrammet behÃűver fler intresserade, bÃěde fÃűretag och studenter.

KÃűr hÃěrt och ha kul pÃě fotbollen (och innan/efterÃět)!

Lund, dag som ovan

Adam Wigren
NÃd’ringslivsansvarig

KÃd’llarmÃd’steriet

Daglig verksamhet plus det jag skickade fÃűr tvÃě veckor sen.

* Har fixat lite smÃěfix hÃd’r och dÃd’r. * I vanlig ordning sÃě har jag gjort lite hÃd’fftiga och
awesome kÃd’llarmÃd’starthingies

Lund, dag som ovan

Fredrik ÃĚkerberg
KÃd’llarmÃd’stare
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ProgrammÃd’steriet

Inget att rappotera innan mÃűtet.

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson
ProgrammÃd’stare

SexmÃd’steriet

Sexet har haft en pub, maten var Ãd’lskad! Vi vill kÃűpa in en fritÃűs fÃűr att fortsÃd’ttnings-
vis kunna leverera jÃd’ttegoda pommes. @adam sexet Ãěkte pÃě vinprovning, det Ãd’r en bra
kurs!

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
SexmÃd’stare

Staben

Har fÃűr sista gÃěngen fÃűrsÃűkt dela ut ouveraller till nollan (den nya modellen)

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
ÃŰverphÃűs
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